

Title (en)

Dress form to produce trousers.

Title (de)

Schneiderpuppe zur Herstellung von Hosen.

Title (fr)

Mannequin pour confection de pantalons.

Publication

**EP 0225956 A1 19870624 (FR)**

Application

**EP 85402463 A 19851211**

Priority

EP 85402463 A 19851211

Abstract (en)

The dress form essentially comprises a lower body part (5) and a single leg (8) which form an assembly, covered with fabric, intended to receive the elements of the garment to be produced, the lower body part having, passing through it, a rod (2) acting as a support which is inserted into the hollow tube of a tripod (1) and which is height- adjustable. Application to the preparation of trousers, culottes or the like for men, women and children. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un mannequin de confection. Il comporte essentiellement un bassin (5) et une seule jambe (8) qui forment un ensemble recouvert de toile, destiné à recevoir les éléments du vêtement à confectionner, le bassin étant traversé par une tige (2) servant de support qui est emmanchée dans le tube creux d'un trépied (1) et qui est réglable en hauteur. Application à l'élaboration de pantalons, jupes-culottes ou analogues pour homme, femme et enfant.

IPC 1-7

**A41H 5/00**

IPC 8 full level

**A41H 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A41H 5/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] WO 8501863 A1 19850509 - PELISSIER GUY
- [Y] US 3319848 A 19670516 - WOLF MORRIS A
- [A] BE 464115 A
- [E] FR 2571241 A1 19860411 - KAWKA ALBERT [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0225956 A1 19870624**

DOCDB simple family (application)

**EP 85402463 A 19851211**